
Raad 27 januari 2014 
 
Vragen ChristenUnie, aangaande onderwerp inzameling oud papier Nieuwleusen 
In Nieuwleusen is door muziekvereniging Crescendo-Excelsior een brief bezorgd (zonder datum) bij de 

inwoners, met de mededeling dat oud papier vanaf 1 januari 2014 niet meer maandelijks wordt 

opgehaald, maar tweemaandelijks – dus 6x per jaar. 

- Is dit bij het College bekend? 

- Welke afspraken zijn door het College gemaakt met inzamelaars in Nieuwleusen? 

(Kostenverdeling en veilige werkwijze) 

- Past deze handelswijze van de vereniging bij het zoeken naar een oplossing voor 

kostendekkend inzamelen? (september 2013) 

- Werkt deze handelswijze van de vereniging effectief m.b.t. het gescheiden inzamelen? 

- Wat vindt het College hiervan? 

 
Reactie van het college 
 
Vraag 1: de wethouder is hiervan op de hoogte. De afgelopen maanden hebben diverse afstemmingen 
plaatsgevonden met de inzamelaars. 
 
Vraag 2: de afspraak is dat vanaf 1 januari alle kosten worden doorberekend naar de inzamelaars. De 
inzamelaar moet zich houden aan de veiligheidsinstructies van GERO (inzamelbedrijf). 
 
Vraag 3: alle inzamelaars hebben begrip voor de nieuwe afspraken. De inzamelaars hebben enige 
vrijheid hoe ze inzamelen. Dat Cresendo deze keus maakt, past binnen deze vrijheid. 
 
Vraag 4: in Nieuwleusen blijven ruim voldoende mogelijkheden voor de inwoners om hun papier 
gescheiden aan te bieden (diverse permanente brenglocaties). Deze vermindering zal naar verwachting 
geen negatief effect hebben op gescheiden inzamelen. Door middel van jaarlijkse monitoring (op 
woonkernniveau) houden we dit in de gaten. 
 
Vraag 5: de nieuwe werkwijze van Crescendo is niet problematisch. In Nieuwleusen blijven voldoende 
alternatieven over.  
 


